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Jerzy Kwaśniewski
Radny Rady Miejskiej
w c zechow icach-D zię dzicach

Zabrzeg,14.12.2017 r.

Pan
Marian Błachut
Burmistrz Czechowic-Dziedzic

Szanowny Panie Burmistrzu

Zwtacamsię z wnioskiem w imieniu mieszkńców ul. Strug aw Zabrzegx oraz własnYm

o podjęcie działńmających na celu wykonanie nawięrzchni asfaltowej na w/w ulicY.

Jest to ulica dojazdowa od ul. Stadionowej do zamieszkałych budyŃÓw o długoŚci

103mb.
po wykonanych pracach związanych z ,,Regulacją gospodarki wodno-ściekowej"

nawierzchnię tej ulicy utwardzono tłuczniem gruboziarnistym, gdzie obecnie powstały koleinY

orazlicznę zagiębienią w których po opadach deszczutworząsię kałuże. Przy tej ulicy brakuje

chodnika, piesi idąc muszą u,ważać na dojeżdZające samochody,

W zaŁączeniu lista mieszkańców popierających wniosek,

Proszę o pozy,tywne rozpatrzenie mojego wniosku,

Z powńaniem

Otrzymuią:
- adresat
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